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Zeer Geachte Voorzitter,

Graag bied ik u hierbij de antwoorden aan op de schriftelijke vragen gesteld door

het lid Driessen over televisiereclames van Oxfam Novib. Deze vragen werden

ingezonden op 6 december 2011 met kenmerk 2011Z25265.

De Staatssecretaris van Buitenlandse Zaken,

Ben Knapen
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Antwoorden van Ben Knapen, Staatssecretaris van Buitenlandse Zaken op

vragen van het lid Driessen (PVV) over televisiereclames van Oxfam

Novib.

Vraag 1

Bent u bekend met de meest recente televisiereclame van Oxfam Novib,

bijvoorbeeld uitgezonden bij de staatsomroep op dinsdag 29 november jl.

voorafgaande aan het programma ‘Pauw en Witteman’ van de socialistische

omroep VARA?

Antwoord

Ja.

Vraag 2

Hoe vaak zijn er dit jaar tv-reclames van Oxfam Novib vertoond?

Vraag 3

Wat waren de totale kosten van deze ontwikkelingshulp-propaganda?

Antwoord

Over deze informatie beschik ik niet want dit valt buiten mijn mandaat. Oxfam

Novib is een eigenstandige organisatie die zelf haar media- en voorlichtingsbeleid

bepaalt. Naar mijn mening is hier overigens geen sprake van ‘propaganda’.

Vraag 4

Deelt u de mening dat een gesubsidieerde hulpclub haar centjes beter zou kunnen

besteden aan zoiets als armoedebestrijding? Zo nee, waarom niet?

Antwoord

Nee. Ik vind het goed dat organisaties die werken aan armoedebestrijding en aan

de uitbanning van onrecht in de wereld verantwoording afleggen over hun werk en

moeite doen het publiek uit te leggen wat zij doen en wat de burger zelf kan doen.

Daarnaast vind ik het positief dat de organisatie donateurs werft om financieel

meer op eigen benen te kunnen staan. Overigens worden de spotjes uit eigen

middelen gefinancierd.

Vraag 5

Bent u bereid hierover met mevrouw Karimi in gesprek te treden? Zo nee,

waarom niet?

Antwoord

Om de hiervóór genoemde redenen, zie ik geen aanleiding met mevrouw Karimi in

gesprek te treden over dit onderwerp.


